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                                                                           UVODNIK:  

Pozdravljeni cenjeni bralci našega glasila Studenec in hvala, ker si ostajamo zvesti. V januarju smo pričeli 
tudi v naši župniji Dravograd s tečajem Alfa. Bil je lep odziv za prvi takšen tečaj pri nas. 

Alfa je zaradi posameznikove potrebe po več. Vsak dan si zastavimo na tisoče vprašanj: kaj obleči, kateri 
jogurt pojesti, koliko bo spet okuženih, kakšno bo vreme, kateri meni izbrati pri malici, kaj je še treba 
kupiti, do kdaj je že treba vrniti knjige v knjižnico, kdaj je zadnji čas, da grem spat … V trenutku pomembna 
vprašanja, čez nekaj dni zagotovo že pozabljena. 

Obstajajo pa tudi vprašanja, ki nam vsake toliko malo rojijo po glavi, a jih preglasijo vsakdanje stvari. Pa 
vendar nam ta vprašanja, ki so tudi večja in pomembnejša, včasih ne pustijo spati …Vse to je bilo ves čas z 
nami na naših srečanjih, ki jih je bilo kar 11. Vsako sredo smo se srečevali in se poglabljali v skrivnost 
odnosa z Jezusom. Bogu hvala za vse udeležence in voditelje, s kuharicami na čelu, ki so se odlično 
izkazale. Vsem Bog povrni, posebej pa voditeljem Marku, Tomažu, Boštjanu in Zofiji. Bili so odlični! 

Seveda je bil v tem trimesečju velik poudarek na postni pripravi in seveda na velikonočnem praznovanju. 
Bil sem vesel lepega sodelovanja in urejenih cerkva za praznovanje velike noči. Vsem Bog povrni! 

                                                                                                                                                                                                                župnik Igor                                           
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Papež Frančišek je leto 2024 razglasil za leto 

MOLITVE. Želi namreč, da v tem letu priprave 

na jubilejno leto naredimo več na področju 

molitve. Naj več molimo. 

Molitev je sila vseh sil. Odprira vrata vic in 
nebes. Molitev osvobaja, gradi odnose, 
Kaj pravi sv. Janez Vianey o molitvi? Npr. tole: 
  

Molitev pomaga, da celo čas hitreje mine. 
Človeku pripravlja tako veselje, da nima časa 

za dolgčas. 
Poslušajte, ko sem bil župnik v Bressu, 

so skoraj vsi moji tovariši naokrog zboleli. 
Daleč sem jih hodil obiskovat in med potjo 

sem molil k dobremu Bogu. 
Ali verjamete, da se mi pot nikoli ni zdela dolga? 

sv. Janez Maria Vianej 

 Mislim, da sem kar celo leto čakala, da gremo z animatorji spet v Kančevce. 

A se ti tudi sprašuješ kje so Kančevci in kaj počnemo tam? Ja? Pa tudi če se 

ne… Samo beri naprej… 

Z animatorji se sedaj že kar nekaj let srečujemo skupaj s skupino Vera in luč 

v domu duhovnosti v Prekmurju – v Kančevcih. To je za tiste, ki še vedno ne 

veste, kam potujemo – tam neki dola v kurji glavi. A smo se že našli? 

Vera in luč – skupina nasmejanih, srčnih, veselih, dobrodušnih, iskrenih, 

zabavnih ljudi, ki potrebujejo le malo naše pomoči, da so lahko srečni. To je skupina oseb z duševnimi motnjami 

(to so naše lučke), v kateri so tudi njihovi starši in prijatelji. No, pa tudi mi. Tudi mi postanemo njihovi 

prijatelji.  Skozi nasmehe, objeme in molitve z njimi preživimo zadnjih nekaj dni v decembru. Dan začnemo z 

Gospodom – s prekrasno sveto mašo v res prečudoviti kapeli, ki kar žari od Njegove ljubezni. Dan nadaljujemo s 

sončnim vzhodom, ki nas pospremi k zajtrku. Ko smo vsi napokani in približno zbujeni se zberemo v skupnem 

prostoru, v katerem preživimo tudi največ časa v dnevu. V tej sobi vse največ prepeva na ves glas, veliko tudi 

preplešemo na harmoniko, igramo se različne igre, imamo mini slavljenja, rešujemo kvize, itak se skoz smejimo 

pa tudi skoz nekaj ustvarjamo. Kar nekajkrat na dan pa se odpravimo na sprehod, da se malo preluftamo in 

nadihamo miru in svežega prekmurskega zraka. 

Z lučkami se imamo vedno tk fajn, js se res samo smejim in zahvaljujem Gospodu za njih. Oni so zame najlepši 

dar.  In če mislite, da pretiravam, se motite. V bistvu sam ne vem kako zaobjet te tri dni v Kančevcih. Ti dnevi so 

tako nabiti prav nabiti z Ljubeznijo, Mirom in Iskrenostjo. In mogoče je edina primerjava, ki lahko opiše to 

skupino in te tri dni – raj na zemlji.                                                                                                                  Urška 

https://jagnje.si/leto-molitve-2024/
https://jagnje.si/nasi-mladi-poskrbeli-za-osebe-z-motnjo-v-dusevnem-razvoju/
https://jagnje.si/nasi-mladi-poskrbeli-za-osebe-z-motnjo-v-dusevnem-razvoju/
https://jagnje.si/nasi-mladi-poskrbeli-za-osebe-z-motnjo-v-dusevnem-razvoju/


 

 

POSTNI ČAS KLIČE VSE NAS… 

Postni čas, ki se začenja s pepelnično sredo, nas vsako leto pripravlja na veliko noč. To je res čas milosti, duhovne 

poglobitve in dobrih del, ki jih darujemo za potrebe Cerkve in vsega sveta. 

Cerkev za postni čas določa tudi posebne oblike spokornosti. 

STROGI POST je na pepelnično sredo in na veliki petek.     

ZDRŽEK OD MESNIH JEDI, posebej ob petkih. 

SLOVENSKA KARITAS nas zadnja 

leta še posebej spodbuja in vabi, da bi 

se v postnem času odpovedali 

uživanju alkoholnih pijač z akcijo:          

40. DNI BREZ ALKOHOLA. Gre za 

solidarnost in duhovno pomoč tistim, 

ki trpijo zaradi posledic alkohola v 

družinah, zaradi nesreč na cestah in 

zaradi bolezni, ki so posledice 

alkohola. Letos je bila ta žrtev  

namenjena tudi mladim, ki nas 

potrebujejo, kot vzornike in oporne 

točke za uresničevanje svojih sanj po 

lepem življenju. 

Tako je bil postni čas, z vso postno 

postavo, z vsem evangeljskim 

povabilom, s spodbudo Slovenske 

karitas in z osebnimi spokornimi 

vajami, nova luč in novo upanje na 

potu združitve z Vstalim Gospodom. 

Naše farane in okoliške župnije smo 

tudi letos povabili h Sv.Križu nad 

Dravogradom, kjer so bile postne 

petkove maše in nato z molitvijo 

križevega pota. Obisk je bil dokaj lep 

in sodelovanje župnij ravnotako. 

 



 

 

 

Sredi februarja 2024 se je poslovil nekdanji priljubljeni župnik v 

Šentjanžu in Šempetru g. Alojz PODKRAJNIK. 

Rodil se je 3. 6. 1948 v župniji Luče ob Savinji. V duhovnika je bil 

posvečen leta 1973. 

Kar tri desetletja je vodil župnijo Zibika. Nekaj let je vodil tudi župniji 

Šentjanž in Šempeter. Pustil je neizbrisen pečat s svojim 

požrtvovalnim delom med nami.  

Pogreb g. župnika Alojza je bil v soboto 17.februarja 2024 najprej s 

sveto mašo ob 14. uri v župnijski cerkvi sv. Lovrenca v Lučah ob 

Savinji in po njej pogreb na tamkajšnjem pokopališču. 

Gospod, ki je Vstajenje in Življenje, naj svojega služabnika Alojza sprejme k sebi v večno srečo in izpolnitev. 

 Leta 2023 je imela Slovenija 2.116.972 prebivalcev, od teh je bilo 

1.480.156 katoličanov (69,92 %). Lokalna Cerkev je razdeljena v dve 

metropoliji s sedežema v Ljubljani in v Mariboru ter ima šest 

škofij: Celje, Koper, Ljubljana, Maribor, Murska Sobota in Novo mesto. V 

Sloveniji je 685 teritorialnih župnij in dve personalni (bolniška v Ljubljani in 

univerzitetna v Mariboru). 

V Katoliški cerkvi v Sloveniji je leta 2023 delovalo 13 nadškofov in 

škofov, 948 duhovnikov (704 škofijskih in 244 redovnikov), 47 stalnih diakonov, 43 misijonark in 

misijonarjev, 412 redovnic ter 617 laiških katehistinj in katehistov. A žal številke padajo. 

 

 Vrhunec tečaja Alfa je t.i. Alfa vikend. Udeleženci imajo priložnost, da pridejo skupaj za 

celi dan. Tako se lahko tem dotaknejo bolj v globino in rodi se mnogo lepih in veselih 

doživetij, dotikov Boga in osebnostnih rasti. Kakšen vtis delimo tukaj … 

Alfa vikend se je zaključil z nedeljsko sveto mašo 

v Dravogradu. Povabili smo priložnostni band, da 

je oblikoval pristno postno slavilno sveto mašo. V 

središču je bil Sveti Duh … 

Pripravljal sem še zadnje tehnične stvari, ko k 

meni pristopi dekle, katere starši so bili na Alfa 

vikendu. Videl sem, da je vsa nasmejana in bi mi rada nekaj povedala. Pravi, da sta 

starša prišla iz vikenda in vsa navdušena pripovedovala kako je bilo. Zdaj se še globlje zavedata, da Bog je in 

živi med nami, da sta končno spoznala in doživela tudi Svetega Duha. Bila je pozitivno vznemirjena. Jo vprašam, 

če sta starša srečna? Pravi, da ja, da “ful”. Je lahko še kaj lepšega, kot do, da otrok vidi, da sta starša srečna? 

https://jagnje.si/letno-porocilo-katoliske-cerkve-v-sloveniji-2023/
https://jagnje.si/alfa-vikend-za-odrasle-je-prebujal-veselje-in-prinasal-nova-spoznanja/pxl_20240224_174511894/
https://jagnje.si/alfa-vikend-za-odrasle-je-prebujal-veselje-in-prinasal-nova-spoznanja/pxl_20240224_174425021/
https://jagnje.si/letno-porocilo-katoliske-cerkve-v-sloveniji-2023/


 

 

Kot delivec obhajila, imam ta privilegij, da lahko ljudem pogledam v oči. Med njimi je bilo kar nekaj 

udeležencev Alfe. Opazil sem razliko – na njihovih nasmejanih obrazih je bilo nekaj drugače. Tudi oči so kar 

žarele. Najbolj pa so sijali otroci in mladostniki, katerih starši so doživeli Dotik. Navzven se je videlo, da so ti 

ljudje nekaj doživeli, da se jih je v resnici dotikal Jezus. V svojem srcu in na telesu so doživeli dotik Svetega 

Duha. Vemo iz Svetega Pisma, da ko je bil Mojzes na gori Horeb več dni v stiku z Bogom, mu je obraz tako 

žarel, da ga ljudje niso mogli direktno gledati. Enako je bilo z Jezusom, ko se je spremenil na gori Tabor – učenci 

ga sprva niso mogli direktno gledati. “Sij” enakega izvora, sam opazil na obrazih teh ljudi. 

Gospod župnik se je tudi tokrat potrudil z nagovori in vnašal povezano vsebino v samo 

bogoslužje. Ustavil se je ob treh gorah, treh mejnikih človeškega življenja, ki jih je 

poimenoval glede na prebrano Božjo besedo: gora Morija, gora Kalvarija in gora Tabor. 

Torej, naša pot iskanja in dvomov, padca in preizkušenj ter spoznanja in odrešenja. 

Tej zadnji bi lahko reli tudi “aha efekt”. Trenutek v življenju, ko se nam posveti. Alfa je 

eden takšnih “orodij”, ki prinaša to možnost. Prosimo in molimo, da Bog v ljudeh 

omogoči čim več “aha” efektov.  

Iskrena zahvala vsem, ki kakor koli pomagate pri izvedbi tečaja Alfa. Najprej številnim gospodinjam. Veliko 

žrtve zahteva tedenska odločitev, da pol popoldneva preživimo za štedilnikom in kuhamo za druge. Potem vsem 

molivcem in molivkam. Vaša podpora je ogrodje, je temelj, na katerega lahko gradimo in omogočamo okolje, 

kjer se Jezus dotika ljudi. In seveda glasbenikom in pevcem. Brez petja, brez slavljenja, Alfe ne bi bilo. Glasba 

od nekdaj človeka povezuje in zbližuje.                                                                                              Marko Kocuvan 

 Že nekaj let naša Pastoralna zveza skupaj praznuje obred velikega petka v romarski cerkvi na Dobravi, posvečeni sv.Križu. 

Tudi tokrat so farani iz naših povezanih župnij napolnili prostor cerkve in počastili Jezusovo daritev na križu. Obred sta 

vodila župnika Franček in Igor, mladi animatorji pa so dodali lepo in občuteno zapete pesmi, branje božje besede, beril in 

pasijona. V kratkem nagovoru je župnik moderator Igor poudaril, da je ta petek nekaj posebnega, v resnici vstopno mesto 

v srečno večnost. Korajža velja, je dejal, še posebej da, v težkih trenutkih rečemo:”Jezus, spomni se me!”                                    
Franček Kotnik 

 

  

https://jagnje.si/alfa-prihaja-tudi-k-nam/
http://jagnje.si/wp-content/uploads/20240329_184948.jpg
http://jagnje.si/wp-content/uploads/IMG_0913a-1.jpg
http://jagnje.si/wp-content/uploads/IMG_0925a-1.jpg


 

 

 Za nami je praznovanje Velike noči. Praznovali smo največji čudež naše vere – vstajenje našega 

Gospoda Jezusa Kristusa. Vstajenje ni le temelj našega verovanja, ampak je tudi vir našega upanja 

in prenove. 

Ko je kamen odvaljen od groba, se nam razodene praznina, ki ni praznota, ampak obljuba. 
Obljuba, da smrt nima zadnje besede, obljuba večnega življenja, ki je bila izpolnjena skozi 
Jezusovo žrtvovanje in zmago nad smrtjo. 
Vstajenje Kristusa nas uči, da ne glede na težave, ki jih srečujemo, obstaja upanje. To je upanje, 
ki presega vse razumevanje, upanje, ki nas dviga nad naše strahove in dvome, upanje, ki nam 
daje moč, da hodimo po poti ljubezni in odpuščanja. 
Naj nas vstajenje Kristusa navdihuje, da živimo življenje polno ljubezni, sočutja in služenja drugim. 
Naj nas spomni, da smo vsi del Božje družine in da je naša največja dolžnost ljubiti in skrbeti drug 
za drugega. 
Blagoslovljen Velikonočni praznik želim in naj nas ljubezen vstalega Kristusa vedno spremlja. 
                                                                                                                                                                                                                                                   Zofija Mager 
Nekaj utrinkov iz praznovanj v naših župnijah PZŽD. (foto Matic Jeseničnik, Franci Kotnik)           

Obredi velike sobote privabijo veliko število 

vernikov(žegnana goba, žegnana jedila). Žal nekaterim to pomeni višek praznovanja velike noči…a vstali 

Gospod?  

Prepoznajmo Njega v vseh situacijah življenja, da bi živeli. 

   

https://jagnje.si/velikonocna-praznovanja-v-zupnijah-pz-dravograd-31-3-2024/
http://jagnje.si/wp-content/uploads/20240330_065349.jpg
http://jagnje.si/wp-content/uploads/20240330_065218.jpg
http://jagnje.si/wp-content/uploads/20240330_202118.jpg
http://jagnje.si/wp-content/uploads/20240330_190334.jpg


 

 

JE PRIŽGAL SVEČO 

 Nekega popoldneva sem bil v cerkvi čisto sam. Sedel sem v klopi in molil brevir. Kar sem zaslišal 

odpiranje vrat. Nekdo je stopil v cerkev. Najprej se nisem obrnil, da bi videl, kdo je to bil. Neznanec se je 

ustavil pri stebru in tam nekaj časa mirno stal. Potem sem se ozrl in ga prepoznal. Srečal sem ga že 

pogostoma na cesti, ob kavi v baru. Večkrat sem ga videl v cerkvi ob popoldanskih urah, ko je bila cerkev 

prazna. Priletni možakar mi je pred časom povedal, da ni bil pri maši od poroke in da tu pa tam prihaja v 

cerkev, ko ni nikogar, da pač čuti to potrebo, sam ne ve zakaj. Odložil sem brevir in ga opazoval. Najprej 

je nekaj časa nepremično gledal proti oltarju. Potem je stopil k stranskemu oltarju Matere Božje in se 

približal stojalu s svečami. Nobena sveča ni gorela. V špranjo je najprej položil denar, da je kar zazvenelo 

po vsej cerkvi. Vzel je počasi v roke svečo, si jo za trenutek ogledal, 

poiskal vžigalice; dobro je vedel, kje so. Zgleda, da je to večkrat storil. 

Nato je počasi, prav občuteno, prižgal svečo in jo spoštljivo postavil na 

mesto. Pred Marijo je gorela njegova sveča, samo njegova. Ustnice se 

mu niso gibale, ni molil, morda ni znal več moliti, morda je na to 

pozabil. Ob nameščanju sveče je pogledal podobo Matere božje in se 

malo nerodno počasi pokrižal. Vse je potekalo tiho, zbrano. Vrnil se je 

k stebru in tam ostal. V cerkvi sva bila samo on in jaz, on pa je vse 

opravljal, kakor da bi bil v cerkvi sam. Tako je on molil. Verjetno se je 

tako obnašal vsakič, ko je stopil v svojo cerkev, „kjer se je poročil, 

kamor so zahajali njegovi starši, kjer je bil pogreb njegovih staršev“, 

kot mi je večkrat povedal. Zdelan obraz, trde roke, težko je bilo 

njegovo delo v bližnjem skladišču lesa; priznal je tudi, da je kdaj zaklel, 

da mu je bilo potem žal, da pač v cerkev ni zahajal. Sedaj pa je čutil 

potrebo po Božjem, in zato sam svobodno obišče kdaj pa kdaj domači 

božji hram. Brez besed, samo sveče prižge. A njegov molk je poln vsebine. Kaže na pristno ljudsko 

pobožnost. Taka je spontana gesta človeka, ki tako čuti svojo vero, ki tako čuti Boga in se zateče k Njej, 

ki je njegova Mati. V javnosti pa ostaja „nevernik“. Koliko je poti do Boga! Gotovo ne samo tista, o kateri 

jaz, duhovnik, pridigam...                                                        

 

MODRE IN HUDOMUŠNE PUŠČAVSKIH OČETOV, R. KERNA    
*Novinec je rekel starcu: »Poznal sem očeta Serafina. Bil je res brez napak.« - »Motiš se, fant. 

Eno je imel: to namreč, da je bil brez napak.« 

*Radovedni menih vpraša opata: »Oče, zakaj vztrajaš, naj sezidamo okroglo cerkev?« - »Da se 

verniki pred pušico za nabirko ne bodo skrivali po kotih.« 

*Puščavniki so bili preprosti ljudje. Nekoč sta se dva pogovarjala o soncu in luni. »Pravzaprav je 

luna pomembnejša od sonca«, je menil prvi. »Zakaj neki?« - »Ker sveti ponoči in nam je 

potrebna. Sonce pa sije podnevi, ko je tako svetlo. Takrat ga pa res ne potrebujemo.« 

*«Zakaj moramo večkrat pomisliti na smrt, oče?« - »Da se naučimo umirati, ko smo živi, ne pa 

živeti, kot bi bili mrtvi.«   



 

 

 

Niso vsi dnevi enaki. So dnevi, ko 

nenadoma začutimo, kako je vsakdanje 

breme, ki ga nosimo na naših ramenih, 

čedalje težje, kdaj celo neznosno. 

Omenil sem breme na ramah, v resnici 

pa bi moral govoriti o svoji duševnosti 

in ne o ramenih. In vendar lahko rečem: 

Ne vdam se! 

 

Zadovoljstvo te naredi vljudnega 

Preizkušnje te naredijo močnega 

Bolečine te naredijo človeškega 

Neuspehi te naredijo ponižnega 

Toda tvoja volja ti pomaga, 

da nadaljuješ. 
 

Trimesečna STATISTIKA v Pastoralni zvezi župnij Dravograd leta 2024: 

KRSTI v januarju, februarju in marcu 2024 

Dravograd:  Lina Dravec, Tine Žlof; 

Šempeter: ni bilo krsta         

Črneče: Živa Bibijana Mori, Kiara Črnko;   

Ojstrica: Viktorija Rus;          

Šentjanž:  Filip Tacer 

Libeliče:  ni bilo krsta   

Srečnim staršem čestitamo 
 

POROKE - v januarju, februarju in marcu 

2024 
 

V prvem  tromesečju še ni bilo nobene poroke.    

  

POGREBI v prvem trimesečju 2024 

Dravograd: Miran Švarc, Jurij Strmčnik, Daniela 

Hribernik, Gorazd Kiš, Alojzija Valenti, Vida Lešnik, Janez 

Cvelbar, Marija Preksavec, Branko Miklavc, Aleksander 

Berdnik;            

Šentjanž: Štefka Kobolt, Zdravko Sgerm, Ferdo 

Prikeržnik;      

Šempeter: Alojz Vivod;    

Črneče: Zupanc Ludovika, Rožič Marijan;  

Libeliče: Zdravko Ridl;    

Ojstrica:  Bogomir Laznik;    

Naj v miru počivajo!  

 

                                    
 

Šali da se nasmejimo:  
 

 Mož in žena gresta po parku in zagledata 

slepega človeka, ki prosjači. Žena vzame 

nekaj drobiža iz denarnice in ga vrže v 

klobuk, ki ga je slepec držal v roki. Po 

nekaj metrih žena vpraša moža: ''Ti, ali 

misliš, da je zares slep?'' Mož: ''Seveda je 

slep, kaj nisi slišala, ko se ti je zahvalil: 

Hvala, lepa gospodična!'' 

 

Ura je tri zjutraj. Zvonec na vratih zvoni, mož odpre. 

Hej, kdo ste pa vi? 

Lopovi! 

In kaj hočete? 

Vemo, da imate zlato! 

Koliko pa ga hočete? 

100 kil! 

A je lahko 105 kil? 

Seveda...daj 105 kil! 

Marija zlato moje, vstani. Po tebe so prišli... 
 
 

Glasilo izhaja vsake tri mesece.  

Celoletna naročnina znaša 15 €. 


